
   ACTIECOMITE STOP VERKOOP RECREATIEOORD 

 

Hoek van Holland, 17 april 2021 

Beste bewoners, 

Het zijn hectische weken geweest, met als klapstuk de raadscommissievergadering BWB 

(Bouwen Wonen Buitenruimte) van afgelopen woensdag 14 april. En om maar gelijk met de deur 

in huis te vallen; daar waar we ons eerst rijk rekenden door de erkenning van alle commissieleden 

voor onze bezwaren, gooide een schorsing roet in het eten en kwam het uiteindelijk niet tot de 

gewenste en logische conclusie en advies van de commissie BWB.  Op zich nog geen probleem 

om de schorsing af te wachten, ware het niet dat beide wethouders en Co een dag later nog een 

hele vervelende verrassing uit de hoge hoed toverden. Maar daarover zo dadelijk meer in deze 

nieuwsbrief. Hieronder eerst een korte opsomming van de afgelopen gebeurtenissen. 

KASSA actie 

Zondag 1e paasdag 4 april jl. stond het Recreatieoord op zijn kop 

omdat het consumentenprogramma van de VARA  een hele dag 

opname kwam maken. Dit omdat zij in de eerstvolgende 

uitzending van KASSA de verkoop van het Recreatieoord aan de 

orde willen stellen. De oproep om het recreatieoord te versieren 

was niet aan dovemans oren gericht. Het hele oord was versierd 

met vlaggen en hartenkreten in allerlei vormen. En het was 

geweldig om te zien hoeveel bewoners zich uit de naad hebben 

gewerkt. Het eindresultaat was een prima landelijk signaal 

waarin onze sheriff ook weer duidelijk het gegeven podium benutte en waarmee we tevreden 

konden zijn met de boodschap.   



                                                                        

 

  



Handtekeningenactie  

Afgelopen woensdag 14 april was het dan zover en kon onze Actiegroep het gigantische aantal 

van 15.068 ondertekende sympathiebetuigingen 'stopdeverkoop’ op de Coolsingel aan de 

politiek overhandigen. Het is alles bij elkaar een gigantische klus zijn geweest voor het Actieteam 

maar het eindresultaat is indrukwekkend. Het was dan ook een geweldig moment toen 3 

generaties Kouwenhoven dat indrukwekkende pakket steunbetuigingen aan de voorzitter van de 

commissie BWB, Ellen Verkoelen overhandigde. 

6 en 7 april 2021: inspreken commissie BWB 

Het was een geweldige prestatie van het Actiecomité om deze mega operatie live, in de huidige 

coronatijd in het Gemeentehuis te kunnen realiseren. Als je het dan samen met de Griffie van 

het stadhuis vervolgens ook nog zo weet te regisseren dat het 37 insprekers een heel verschillend 

verhaal vertellen dat heb je het uitstekend voor elkaar. Zo’n 4.000 geïnteresseerden hebben alle 

aspecten en gevolgen van dit dramatische besluit tot verkoop op een indringende wijze naar 

voren zien brengen en daarmee de Commissie BWB en de gehele gemeentelijke politiek 

deelgenoot gemaakt van de financiële en sociale gevolgen als het verkoopproces op deze manier 

verdergaat. Onze insprekers hebben, gezien de vele reacties heel veel indruk gemaakt en het 

recreatieoord op een geweldige manier vertegenwoordigt. 

Vergadering Commissie BWB 14 april 2021 

De dag waarop wij als bewoners duidelijkheid hoopten te krijgen hoe onze zomermaanden er in 

de komende jaren uit zullen gaan zien. De commissie was vanaf het begin ongemeen kritisch over 

de aanpak van het verkoopproces. De commissie vond het onacceptabel dat men gedurende de 

bijna 2 jaar dat de gemeente al bezig is geweest met de voorbereiding van dit verkoopproces, de 

bewoners op geen enkele manier heeft betrokken.  Het werd ook duidelijk dat de 

commissieleden goed geïnformeerd waren over de trieste afloop van zo'n 21 onderzochte 

verkoopprocessen van gelijkwaardige recreatieparken. De aangeleverde informatie gaf ook 

ondubbelzinnig aan dat het vrijwel onmogelijk is om voldoende garantie in te bouwen om de 

recreanten bij een overname door de grote marktpartijen op langere termijn voldoende te 

beschermen.  

Dit leiden tot de algemene conclusie binnen de commissie dat verkoop binnen een Europese 

aanbesteding onwenselijk is. Wel kon men zich vinden in de stelling dat het beheren van het 

Recreatieoord geen kerntaak van de gemeente is en dat eigen beheer op afstand (niet meer door 

de Gemeente zelf) een serieuze optie is. Nadat alle partijen hun visie op de gang van zaken 

hadden gegeven leidde dat tot meer dan 60 vragen vanuit de commissie.  

Helaas werd op dat moment het debat geschorst omdat Wethouder Kurvers wegens 

familieomstandigheden werd weggeroepen.  

Conclusie tot zo ver: verkoopbesluit moet van de baan, dus geen Europese aanbesteding en 

daarmee ruimte voor ander alternatieve beheersvormen. Dus allemaal blij.  



15 April 2021: 1 dag later…. 

Toen werden we geconfronteerd met de 4e onzichtbare macht (ambtenaren). Laat op de avond 

werd duidelijk dat er blijkbaar gebruik is gemaakt van de schorsing en wordt er binnenkort alsnog 

een rapport ingebracht welke buiten in het reguliere debat is gehouden en dus niet in het 

plenaire debat is meegenomen. Dit rapport van Notariskantoor Pels Rijcken is blijkbaar voor het 

College voldoende aanleiding om de hele discussie met alle kritiek van de commissie naast zich 

neer te leggen en het verkoopproces van het Recreatieoord gewoon door te zetten.  

NB, Laat duidelijk zijn dat wij allemaal ongelofelijk gefrustreerd zijn. Daar waar de hele commissie 

eenduidig was in haar oordeel en het klip en klaar was dat in het verkoopproces de menselijke 

maat weer was terug gebracht, is het nu weer afwachten of de bewoners toch een relevante 

positie kunnen innemen in het verkoopproces. De gemeente Rotterdam maakt met dit handelen 

duidelijk zich niets aan te trekken van de kritiek van haar eigen Gemeenteraadcommissie over de 

manier waarop zij als overheid in dit proces met de bewoners zijn omgegaan en laten wederom 

zien dat zij op zijn Rotterdams gezegd gewoon schijt hebben aan het democratisch proces. Wij 

kunnen alleen maar hopen dat de gemeenteraad zich realiseert dat fatsoen, geduld en 

geloofwaardigheid grenzen heeft en dat er door deze manier van handelen - met als gevolg weer 

onzekerheid over de toekomst - ongelofelijk veel druk op dit dossier komt te liggen.  

Wij roepen onze mensen op het Recreatieoord op om het vervolg van de commissievergadering 

op 28 april af te wachten. Daar zal duidelijk worden of de Commissie BWB die mooie woorden 

en beloftes ook met dat ingebrachte rapport nog gestand zullen houden. Als dat niet lukt dat zal 

een dag later op 29 april de verkoop besluit voorgelegd worden aan de Gemeenteraad. De 

komende weken zal hopelijk duidelijk worden hoe onze kansen liggen en hoe wij hier verder op 

zullen reageren. Uiteraard zullen we iedereen daarover informeren.  

Beste bewoners, dit lijkt mij voor dit moment even voldoende, de rest van het nieuws komt in de 

loop van volgende week.  

Het Actiecomité 

 


